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De vaste commissie voor Infrastructuur en Milieu heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister van Infrastructuur en Milieu over het MIRT 
Overzicht 2018 (Kamerstuk 34 775 A, nr. 4). 
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Nr. Vraag 

1 In hoeverre zijn de nieuwe Nationale Markt- en Capaciteitsanalyses (NMCA’s) al 
toegepast op de lopende projecten van het Meerjarenprogramma Infrastructuur, Ruimte 
en Transport (MIRT) en verkenningen? Indien de NMCA’s zijn toegepast, wat zijn de 
uitkomsten hiervan? Voor welke verkenningen en projecten leiden deze tot een 
wijziging van de inhoud of scope? 

2 Wat betekent het voorstel dat door het kabinet is meegezonden inzake productartikel 20 
«verkenningen, reserveringen en investeringsruimte» en dat vanaf 2019 als apart artikel 
in het Infrastructuurfonds wordt geïntroduceerd, voor lopende MIRT-projecten en 
verkenningen? 

3 Wat voor gevolgen heeft de opgave, geformuleerd in Kamerstuk 34 550, nr. 60, in het 
kader van vervanging, beheer, onderhoud en renovatie van bruggen voor de lopende 
MIRT-projecten en verkenningen? 

4 In hoeverre zijn de opgaven inzake smart mobility reeds verwerkt in het MIRT? 
5 Zijn er met bestuurders van provincies en gemeenten afspraken gemaakt over de 

aanpak van het onderliggende wegennet? Zo ja, welke? Zo nee, waarom niet? 
6 In hoeverre is de omgevingsvisie waar nu aan wordt gewerkt van invloed op de 

lopende MIRT-projecten en verkenningen? 
7 Hebben veranderingen in de dienstregeling gevolgen voor de nationale opgavenkaart? 

Zo ja, op welke wijze verandert de nationale opgavenkaart? 
8 Wat is de stand van zaken van het onderzoek naar de A15 om de knelpunten en 

oplossingen in kaart brengen? 
9 Wat zijn de uitkomsten van het onderzoek naar mainports en greenports dat in het 

voorjaar van dit jaar zou zijn afgerond? 
10 Kunt u aangeven wat de exacte totale kosten zijn van het tolsysteem dat bij beide 

projecten wordt aangelegd en uit welk potje deze worden voorgeschoten? 
11 Kunt u aangeven hoe de tolopgaven worden vastgesteld, aangezien deze bij lange na 

niet kostendekkend zijn voor de betreffende infrastructuurprojecten? 
12 Kan een toelichting worden gegeven op de kosten voor de tolheffing voor de Blanken-

burgverbindingen en ViA15? 
13 Kunt u aangeven hoe het taakstellende budget van 2,3 miljard euro voor de invoering 

van het European Rail Traffic Management System (ERTMS) zich verhoudt tot de 4,9 
miljard euro die de Europese Rekenkamer onlangs heeft becijferd als kosten voor 
Nederland? Waar komt de resterende 2,6 miljard euro vandaan? 

14 Wat is bestuurlijk en juridisch verplicht binnen het ERTMS? 
15 In welke mate is de effectiviteit van het ERTMS ook afhankelijk van de inzet van andere 

landen zoals België en Duitsland? 
16 Hoe wordt de samenhang in de uitrol van het ERTMS tussen Nederland en ons 

omringende landen gewaarborgd? 
17 Kunt u samenvatten wat de hoofdthema’s in het MIRT 2018 zijn waarmee door de 

verschillende opgaven heen het spoorgoedervervoer aantrekkelijker gemaakt wordt, 
inclusief een antwoord op de vragen wat, door wie en wanneer wordt gerealiseerd (zie 
ook Duitse Masterplan «Schienengüterverkehr» van 23 juni 2017)? 

18 Waarin en met welke opbrengst is de 50 miljoen euro geïnvesteerd die het kabinet 
aanvullend beschikbaar heeft gesteld in 2013 om spoorvervoer over landsgrenzen heen 
een impuls te geven? 

19 In hoeverre zijn er door internationaal overleg nog verbeteringen te verwachten bij het 
grensoverschrijdend personenvervoer, met name bij de hogesnelheidslijn en de 
ICE-verbinding? 

20 In hoeverre zijn de belemmeringen voor grensoverschrijdend treinverkeer verder 
weggenomen het afgelopen jaar? 

21 Hoe verloopt het contact tussen de Nederlandse en Duitse overheid met betrekking tot 
de grensoverschrijdende verbinding van Arnhem naar Düsseldorf en bij Landgraaf? 
Hoe verhouden de investeringen in beide landen zich tot elkaar? 

22 Kunt u aangegeven in hoeverre er in het Landelijk Verbeterprogramma Overwegen 
rekening wordt gehouden met het Programma Hoogfrequent Spoor (PHS) en in 
hoeverre er ook aanvullend budget beschikbaar is voor het voorkomen dat overwegen 
te lang dicht zijn? 

23 Kunt u aangeven wat een acceptabele dichtligtijd is voor overwegen en of daar 
überhaupt normen of afspraken over zijn? 

24 Hoeveel tijd neemt het in beslag om alle onbeveiligde overwegen veilig te maken? 
25 In hoeverre is geschoven met de financiën binnen het PHS vanwege gewijzigde 

prioriteiten of omstandigheden? Zijn er mee- en tegenvallers geweest in 2017? Is hier 
rekening mee gehouden voor 2018? 

26 Kunt u aangeven waarom het traject Gouda – Utrecht – Amersfoort niet onder het PHS 
valt, terwijl dat volgens de NMCA wel één van de drukste trajecten is? 

27 Kunt u aangeven of de geplande extra verzorgingsplaatsen voldoende zijn om aan de 
vraag te voldoen? Zo nee, hoeveel extra plaatsen zouden er nog bij moeten komen en 
welke kosten gaan hiermee gemoeid? 

28 Kan een toelichting worden gegeven hoe de uitwerking van Meer Veilig 3 loopt, welke 
projecten nu zijn aangewezen en nu lopen en welk afwegingskader hierbij is gebruikt? 
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29 Klopt het dat het Meerjarenprogramma Ontsnippering (MJPO) in 2018 eindigt? Of is er 
een kans dat het verlengd wordt? Hoeveel budget is er voor de jaren daarna dan 
beschikbaar? 

30 Waarom wordt er bij Rijkswegen een strengere geluidsbelastingsnorm gehanteerd dan 
bij een hoofdspoorweg? 

31 Kunt u het doelmatigheidscriterium nader omschrijven? Wat betekent dit concreet voor 
de aanpak en financiën? 

32 Kunt u aangeven hoeveel procent van de reductie aan normoverschrijdingen gereali-
seerd is door het Nationaal Samenwerkingsprogramma Luchtkwaliteit (NSL) en hoeveel 
procent te verklaren is door externe factoren zoals het steeds schoner worden van 
auto’s en fabrieken? 

33 Kunt u aangeven wat er met de overige 926 miljoen euro van het NSL is gebeurd? 
34 Wat is bestuurlijk en juridisch verplicht van de 198 miljoen euro voor het NSL? Welke 

projecten worden ermee gefinancierd? Met welke resultaatafspraken? Welke samen-
hang is er met de uitwerking van de Omgevingswet? 

35 Kunt u aangeven hoeveel maatregelen uit het Programma Beter Benutten primair een 
verantwoordelijkheid zijn van de decentrale overheden en hoeveel maatregelen primair 
een verantwoordelijkheid zijn van het Rijk? 

36 Wat is bestuurlijk en juridisch verplicht onder het programma Beter Benutten? Welke 
projecten worden er gefinancierd? Met welke resultaatafspraken? Wat zijn kosteneffec-
tieve maatregelen gebleken? 

37 Zijn de middelen op de balanspost van Rijkswaterstaat voor de nog uit te voeren 
werkzaamheden voor beheer en onderhoud aan het hoofdwegennet voldoende om de 
uitgestelde werkzaamheden uit te voeren? Zo ja, zou u hiervan dan een uiteenzetting 
kunnen geven? Zo nee, op welke wijze wordt dit opgelost? 

38 Wat is de technische levensduur van Automatische TreinBeïnvloeding – verbeterde 
versie (ATB-Vv)? In hoeverre is aanleg ervan noodzakelijk en financieel verantwoord als 
over een paar jaar het ERTMS wordt aangelegd op dat tracé? 

39 Kunt u aangeven of station Leiden en de enkele toegang daar tot (sommige) perrons 
ook deel uitmaakt van «Beter en Meer: Verbeteraanpak Stations»? Zo nee, waarom niet? 

40 In hoeverre controleert u of de fietsparkeerplekken bij stations wel goed toegankelijk, 
nabij de stations gelegen en slim en praktisch ontworpen zijn alvorens u de portemon-
nee trekt? Stelt u hier vanuit het Rijk überhaupt eisen aan? 

41 Wat is bestuurlijk en juridisch verplicht bij het fietsparkeren? 
42 In hoeverre wordt gecontroleerd of de kleine nieuwe stations ook benut worden? Wordt 

een minimale benuttingsgraad gehanteerd om de extra stop en extra reistijd op dat 
tracé te rechtvaardigen? 

43 Welke mogelijkheden zijn er nog om de afhandeltijd bij een suïcide-incident verder te 
verkorten? Waarom wordt daar tot op heden geen gebruik van gemaakt? 

44 Wat is bestuurlijk en juridisch verplicht vanuit het ministerie Infrastructuur en Milieu 
voor wat betreft de landelijke agenda suïcidepreventie? 

45 Wie tekent beroep aan tegen geluidsmaatregelen die bedoeld zijn om de geluidsover-
last terug te dringen? Waarom wordt dat beroep aangetekend? 

46 Zijn de middelen op de balanspost van Rijkswaterstaat voor de nog uit te voeren 
werkzaamheden voor beheer en onderhoud aan het hoofdvaarwegennet voldoende om 
de uitgestelde werkzaamheden uit te voeren? Zo ja, kunt u dit nader uiteenzetten? Zo 
nee, op welke wijze wordt dit opgelost? 

47 Wat is bestuurlijk en juridisch verplicht onder het programma quick wins? Welke 
projecten zijn/worden er gefinancierd? Met welke resultaatafspraken? Wat zijn 
kosteneffectieve maatregelen gebleken? 

48 Waarom wordt het Deltaplan Zoetwater niet volledig uit het Deltafonds gefinancierd? 
49 Wat is bestuurlijk en juridisch verplicht onder het Deltaplan Zoetwater? Welke projecten 

zijn/worden er gefinancierd? Met welke resultaatafspraken? Wat zijn kosteneffectieve 
maatregelen gebleken? 

50 Kunt u aangeven welke besparing het zou opleveren indien de bescherming van de 
dijken en duinen bij één instantie zou worden ondergebracht? 

51 Kunt u aangeven wat vispasseerbaarheid inhoudt? 
52 Welke verplichtingen is Nederland aangegaan met de gebiedsagenda Noordzee 2050? 

Welke financiële verplichtingen brengen die met zich mee? 
53 Kunt u aangeven wat u onder «uitnodigt tot gezond gedrag» verstaat? Op welke wijze is 

dit onderdeel van de keuzes die in het MIRT gemaakt worden? 
54 Kunt u aangeven welke maatregelen het Rijk concreet neemt om de knelpunten in de 

zogenoemde «first and last mile» te verbeteren en dan in het bijzonder voor de grootste 
stedelijke knelpunten Amsterdam en Utrecht? 

55 Via welke modaliteiten ziet u oplossingen voor de stedelijke bereikbaarheidsproblemen 
in Noordwest-Nederland die geschetst worden in de NMCA 2017? 

56 Vallen de gebieden Mainport Amsterdam Schiphol Haarlemmermeer en het Noordzee-
kanaalgebied / Zaan-IJ-oevers ook onder de nationale belangen van de Omgevingswet? 
Op welke wijze worden deze verwerkt in de Nationale Omgevingsvisie? 

57 Kunt u aangeven waarom het project Rijksvastgoed Lelystad in het MIRT is opgenomen 
en niet volledig op de begroting van Wonen en Rijksdienst rust? 

3



Nr. Vraag 

58 Welke concrete resultaten zijn er geboekt en welke afspraken zijn er nu gemaakt inzake 
de Stedelijke Bereikbaarheid Metropoolregio Amsterdam? 

59 Welke maatregelen zijn er genomen om de knelpunten bij de deur-tot-deurreis binnen 
Amsterdam terug te dringen? Waar liggen wat u betreft de grootste kansen? Op het 
niveau van het Rijk of op lokaal niveau? Welke rol speelt de komst van de Noord/
Zuidlijn hierbij? 

60 Welk budget is nodig om de substantiële geluidsreductie langs de A9 te halen? Is hier 
reeds een bijdrage voor gereserveerd bij het Rijk? 

61 Welke concrete resultaten zijn er geboekt en welke afspraken zijn er nu gemaakt inzake 
Bereikbaarheid Noordwestkant Amsterdam? Kan hierbij ook ingegaan worden op de 
uitwerking van de motie-Visser/Hoogland (Kamerstuk 34 300-A, nr. 77)? 

62 Welke concrete resultaten zijn er geboekt en welke afspraken zijn er nu gemaakt inzake 
de Bereikbaarheid Oostkant Amsterdam? 

63 Met hoeveel extra rijstroken verbreding wordt in de verkenning voor de A7 rekening 
gehouden? Waardoor is het project vertraagd? 

64 Wat is de stand van zaken van de aanpak van milieueffecten van de A8 (geluid en 
fijnstof)? Wanneer is het onderzoek met betrekking tot de geluidsbelasting rond de 
Coenbrug afgerond? Wat zijn de uitkomsten van het fijnstof- en geluidsonderzoek bij de 
Schinkelbrug? Tot welke maatregelen hebben deze geleid en zijn deze ook mogelijk 
toepasbaar bij de Coenbrug? 

65 Welke concrete resultaten zijn er geboekt en welke afspraken zijn er nu gemaakt inzake 
bereikbaarheidsknelpunten op de A7 en A8? Kan hierbij ook ingegaan worden op de 
uitwerking motie-Visser/Hoogland (Kamerstuk 34 300-A, nr. 77)? 

66 Wanneer is de multimodale knoop Schiphol naar verwachting gerealiseerd? 
67 In hoeverre heeft tegenwerking vanuit decentrale overheden bijgedragen aan de twee 

jaar vertraging die is opgetreden bij de realisatie van het project A27/A12 Ring Utrecht? 
68 In hoeverre schept het een precedent c.q. in hoeverre is het verstandig om decentrale 

overheden die een infrastructuurproject frustreren te belonen met extra door het Rijk 
gefinancierde inpassingsmaatregelen? 

69 Welke varianten voor de A27 Houten-Hooipolder zijn onderzocht? Wat waren de 
meerkosten voor de variant met vaste rijstroken? Welke tijdwinst wordt geboekt ten 
opzichte van de variant met spitsstroken? 

70 Waarom is de start van de verbreding van de A27 vertraagd met twee jaar (2019)? Om 
welke reden zal de bouw van een nieuwe Merwedebrug pas in 2021 van start gaan? Wat 
zijn de gevolgen hiervan op de verkeersdoorstroming op deze zuidelijke corridor? 

71 Wat draagt het project A27/A12 Ring Utrecht bij aan vermindering van de milieuoverlast 
en in hoeverre bevordert het de doorstroming? In hoeverre zijn afspraken gemaakt met 
lokale besturen over aanpassingen op het onderliggend wegennet? 

72 Waarom bent u akkoord gegaan met slechts 2x2 rijstroken bij de Noordelijke Randweg 
Utrecht (NRU) en een maximumsnelheid van 80 km/u? Hoe past dat bij uw ambitie om 
alle Rijkswegen in de Randstad minimaal te voorzien van 2x3 rijstroken en op zoveel 
mogelijk trajecten een maximumsnelheid van 130 km/u te hanteren? 

73 In hoeverre is de 168 miljoen euro rijksbijdrage reeds juridisch verplicht? Kan dat 
desgewenst voor andere projecten worden aangewend? 

74 Is inmiddels meer duidelijk over de planning en aanpak van de NRU, ook in relatie tot 
de gewenste doorstroming voor het bovenliggende wegennet? 

75 Wat zijn de concrete plannen om de looproutes in te perken bij de stations Sloterdijk, 
Zuid en Lelylaan en zo de deur-tot-deurreistijd te verbeteren? 

76 Waarom wordt de taxi als ov-vervoersmiddel niet meegenomen in het MIRT-overzicht? 
77 Hoe wordt de 26 miljoen euro voor beheer en onderhoud concreet ingezet in de regio 

Schiphol-Amsterdam-Almere-Lelystad? 
78 Kunt u de mee- en tegenvallers inzake de corridor A1/A6/A9 Schiphol-Amsterdam-

Almere toelichten? Kunt u ook toelichten of dit kostenneutraal binnen het contract voor 
Design, Build, Finance & Maintain (DBFM) kan worden opgelost? 

79 Waarom wordt er vanuit de gemeente of de provincie geen bijdrage geleverd of 
gevraagd voor het project A10 Knooppunten De Nieuwe Meer en Amstel? Hoe verhoudt 
zich dat tot de meeste andere MIRT-projecten waar een regionale bijdrage gebruikelijk 
of zelfs voorwaarde is? 

80 Kunt u aangeven wat de meerkosten zijn van het direct aanleggen 2x4 rijstroken? 
81 Waarom is de aanpak van het knooppunt Hoevelaken vertraagd? Wat zijn de gevolgen 

hiervan? 
82 Kunt u aangeven wat de bijdrage van de gemeente Amsterdam is aan het project 

Amsterdam CS Cuypershal? 
83 Kunt u aangeven hoeveel de Noord/Zuidlijn duurder uitvalt dan oorspronkelijk begroot 

was en wat de redenen hiervoor zijn? 
84 Wat is de stand van zaken van de uitwerking van het amendement-Visser c.s. (Kamer-

stuk 34 550-A, nr. 48) dat de regering oproept de bereikbaarheid van het knooppunt 
A1/A30 te verbeteren en hier 10 miljoen euro voor vrij te maken? Welke afspraken zijn 
er gemaakt en welke resultaten zijn geboekt? 

85 Kunt u bevestigen dat de 3,5 miljoen euro van de motie-Van Geel c.s. (Kamerstuk 
31 700, nr.10) terugvloeit naar het Rijk nu (voorlopig) wordt afgezien van het aanbren-
gen van trappen van de Rabobrug naar de perrons? 
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86 In hoeverre zijn gemeenten wettelijk verplicht en financieel zelf verantwoordelijk om 
voor oplossingen voor fietsenstallingen (zoals uitbreiding) te zorgen? 

87 Hoe verhoudt het zessporig maken van het tracé Utrecht CS – Utrecht Lunetten zich tot 
het recent geopende viersporige Utrecht Vaartsche Rijn? 

88 In hoeverre is de ontwikkeling van een brug over het IJ, zoals gewenst door de 
gemeente Amsterdam, van invloed op de verbreding van de zeesluis? 

89 Wat is de stand van zaken voor wat betreft de uitwerking van motie-Hoogland c.s. 
(Kamerstuk 34 550-A, nr. 40) die de provincie oproept om voor 1 oktober jl. met een 
nieuw financieringsvoorstel te komen voor Kornwerderzand? Is er meer bekend over de 
rijksbijdrage (30 miljoen euro) voor de nieuwe sluis? 

90 Wat is bestuurlijk en juridisch verplicht bij het project Afsluitdijk? Kunt u de uitwerking 
van het onderdeel van het iconisch project, zoals door ontwerper Roosengaarde 
vormgegeven, nader toelichten? Wat waren de kosten en wat is daarvoor verkregen? 

91 Wat is bestuurlijk en juridisch verplicht onder het programma Markermeer-IJmeer? In 
hoeverre beperkt dit project toekomstige ontwikkelingen qua verbreding van de 
Houtribdijk of woningbouw? 

92 Valt de Zuidwestelijke Delta ook onder de nationale belangen van de Omgevingswet? 
Op welke wijze worden deze verwerkt in de Nationale Omgevingsvisie? 

93 Kunt u aangeven wat de uitkomsten zijn van het MIRT-onderzoek bereikbaarheid regio 
Rotterdam – Den Haag en welke grote infrastructurele uitbreidingen daaruit 
voortvloeien? 

94 Welk advies gaat u uw opvolger meegeven over de samenhang tussen investeringen in 
bereikbaarheid en de samenwerking tussen Rijk, regio en bedrijfsleven ten aanzien van 
de bereikbaarheidsopgaven en andere ruimtelijke opgaven in de regio Rotterdam – Den 
Haag? 

95 Kunt u aangeven hoeveel extra rijstroken er voor het project A20 Nieuwerkerk a/d IJssel 
– Gouda gepland zijn en of het technisch mogelijk is om dit project eerder te realiseren? 
Wat zijn dan de eventuele meerkosten hiervan? 

96 Wat is de stand van zaken van het project A20 Nieuwerkerk a/d IJssel-Gouda? Kunt u 
daarbij ook ingaan op de uitwerking van de motie-Hoogland/Visser (34 300-A, nr. 29) 

97 Wat is de financiële stand van zaken van het project Grevelingen en Volkerak-
Zoommeer? In hoeverre zijn de ambities in overeenstemming met de financiën? 

98 Wat is bestuurlijk en juridisch verplicht onder het Programma Stadshaven? Welke 
projecten zijn/worden er gefinancierd? Met welke resultaatafspraken? Wat zijn 
kosteneffectieve maatregelen gebleken? 

99 Kunt u aangeven wat er tegen een gelijktijdige aanbesteding met het project Blanken-
burgverbinding is en of de geplande opstelling nu eerder of later is? 

100 Wat zijn de kosten voor de tolheffing? Kunt u de noodzaak toelichten van de maatregel 
inzake de Kader Richtlijn Water (KRW)? Welke invloed heeft de discussie inzake het 
Programma Aanpak Stikstof (PAS) op de voortgang van dit project? 

101 Wat is ervoor nodig om de files op de A4 op te lossen? Wat is de planning van de 
aanpak van de A4? 

102 Vallen de gebieden Brainport Zuidoost-Nederland/Brainport Eindhoven ook onder de 
nationale belangen van de Omgevingswet? Op welke wijze worden deze verwerkt in de 
Nationale Omgevingsvisie? 

103 Wat is de stand van zaken van de uitwerking van het Ruimtelijk-Economische Ontwik-
kelstrategie (REOS)? 

104 Wat is de stand van zaken van de uitwerking van de motie-Hoogland c.s. (Kamerstuk 
34 000-A, nr. 74) die de regering oproept om samen met de regio tot plannen te komen 
die de bereikbaarheid van Zuid-Nederland verbeteren? Welke afspraken zijn er gemaakt 
en welke resultaten geboekt? 

105 Wat is nu precies de stand van zaken MIRT-onderzoek Corridor Zuid (goederenvervoer)? 
Welke afspraken zijn er gemaakt en wat is het vervolg? 

106 Kunt u aangeven in hoeverre het programma SmartwayZ.NL ervoor zorgt dat er minder 
in asfalt geïnvesteerd wordt? Kunt u per project aangeven hoeveel minder rijstroken 
daardoor aangelegd worden? 

107 Welke maatregelen worden er getroffen om de doorstroming en capaciteit op de A2 
tussen Weert en Eindhoven te verbeteren? Hoe en op welke wijze worden de uitkom-
sten van de nieuwe NCMA’s (de Welvaart en Leefomgeving-scenario’s) hierin 
meegenomen? 

108 Wat is bestuurlijk en juridisch verplicht onder het programma SmartwayZ.NL? Welke 
projecten zijn/worden er gefinancierd? Met welke resultaatafspraken? Wat zijn 
kosteneffectieve maatregelen gebleken? 

109 Wat is bestuurlijk en juridisch verplicht onder het programma SmartwayZ: A67? Welke 
projecten zijn/worden er gefinancierd? Met welke resultaatafspraken? Wat zijn 
kosteneffectieve maatregelen gebleken? 

110 Wat is de stand van zaken van de uitwerking van de motie-Visser/Hoogland (Kamerstuk 
34 550-A, nr. 26) die de regering oproept om met de regio de doorstromingsproblemen 
op de A58 tussen Breda en Tilburg aan te pakken? Welke afspraken zijn er gemaakt en 
welke resultaten zijn geboekt? 
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111 Wat is bestuurlijk en juridisch verplicht onder het programma SmartwayZ: A58? Kan 
hierbij ook worden ingegaan op de stand van zaken van de uitvoering van de motie-
Visser/Hoogland (34 550-A, nr. 26)? Welke projecten zijn/worden er gefinancierd? Met 
welke resultaatafspraken? Wat zijn kosteneffectieve maatregelen gebleken 

112 Valt de Regio Arnhem-Nijmegen (inclusief Food Valley) ook onder de nationale 
belangen van de Omgevingswet? Op welke wijze worden deze verwerkt in de Nationale 
Omgevingsvisie? 

113 Welke mogelijkheden zijn er om de N50 ter hoogte van Kampen-Kampen Zuid te 
verbreden, waartoe met de motie-Visser c.s. (34 550A, nr. 25) 5 miljoen euro beschik-
baar is gesteld? Wat zijn de mogelijkheden om dit te combineren met het groot 
onderhoud aan het traject van de N50 tussen Hattemerbroek en Emmeloord? 

114 Kunt u aangeven welke concrete projecten er voortvloeien uit het MIRT-onderzoek 
Corridor Oost (goederenvervoer)? 

115 Wat is nu precies de stand van zaken MIRT-onderzoek Corridor Oost (goederenvervoer)? 
Welke afspraken zijn er gemaakt en wat is het vervolg? 

116 Kunt u uitleggen op basis van welke criteria het project rivierklimaatpark IJsselpoort is 
opgenomen in het MIRT en in hoeverre de daarvoor gereserveerde 96 miljoen euro 
juridisch verplicht is? 

117 Wat is inmiddels bestuurlijk en juridisch verplicht inzake de hoogwatergeul bij 
Varik-Heesselt? En wanneer wordt een definitief besluit verwacht over de aanpak? 

118 Wat is de stand van zaken met betrekking tot de aanpak van de N35, Wijthmen – 
Nijverdal? Is er al een integraal plan opgesteld? 

119 Kan worden toegelicht welke mogelijkheden er zijn om de verbreding van de A1-Oost te 
versnellen en tegen welke kosten? 

120 Kunt u uitleggen waarom het gedeelte Varsseveld – Groenlo een maximumsnelheid 
kent van slechts 80 km/u en wat er anders is qua weginrichting met de rest van het 
tracé? 

121 Wat zijn de meerkosten van een weginrichting op het gedeelte Varsseveld – Groenlo die 
uitgaat van een maximumsnelheid van 100 km/u? 

122 Valt de Energyport ook onder de nationale belangen van de Omgevingswet? Op welke 
wijze worden deze verwerkt in de Nationale Omgevingsvisie? 

123 Kunt u uitleggen welke meerwaarde het project «Acceptatie en kansen ruimtelijke 
inpassing van nieuwe energiesystemen» nog heeft als de besluiten om in de Noorde-
lijke provincies op grote schaal windmolenparken grotendeels al genomen zijn? 

124 Wat is de stand van zaken van de besluitvorming van het project Holwerd aan Zee? 
Welke opties liggen voor? 

125 Kunt u aangeven of een snelheidsverhoging naar minimaal 100 km/u op het gehele 
traject van de N33 deel uitmaakt van het tracébesluit?
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